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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 21.01.2025 kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Ejnar Hobolth, og Bente Siggaard 
Andersen 

 
Fraværende:  Lotte Nielsen og Vidar Pedersen 
 
Referent:        Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Status på afholdte 
arrangementer 

Der har været holdt juleafslutning i de forskellige ”klubber” 
siden sidst. 

 

Kommende 
Arrangementer 

Klubhold og handicapturnering 23.02 Distriktet stiller TL og 
bestiller kort. Keld står for forplejning Tommy hjælper. 

Kreds 4 – 22. og 23. marts 

Det afventer svar fra Hirtshals BK omkring fælles at flytte 
sølv til foråret 2026 

 
 

Udlån (leje) af bridgehuset 
til undervisning 

Distriktet afholder undervisning 1.3 og 5.4 
Tommy afholder arrangement med Jørgen Røhl 8. og 9.2  
Distriktet lejer lokaler til deres generalforsamling 11.04 

 

Generalforsamling og 
23.04.2025 

 På valg er Tommy Andersen, Keld Kjær og Kathrine 
Borregaard. Alle modtager genvalg. 

 

Status på spilledage Ingen bemærkninger.  

Status på undervisning Undervisning kører. Der er pt. ikke afklaret at hvem der skal 
afvikle de sidste 6 gange. 

 

Økonomi Ultimo januar 25. har Ejnar alle omkostninger på plads, der 
kommer et forventeligt underskud på ca. 60.000. 
Kontingentstigning varsles og der skal fremover også 
betales kontingent for 2. spilleaften, kontingent for passiv 
skal ligeledes stige.  Satserne aftales forud for 
generalforsamling, og indsendes som forslag fra 
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

bestyrelsen. 
Det forsøges at afstemme de nye satser med Aalborg 
Bridgeklub. Evt. tillæg for torsdagsspillere skal drøftes. 
Dette udmønter sig i at der er færre spillere og højere 
omkostninger til turneringsledelse. 

Bridgehuset Der er monteret nye gardiner i lokalet, hvilket ser godt ud. 
Der er bestilt skuffer til væggen mellem kontordørene.  
Vi skal igen prøve at søge midler hjem til renovering af 
kortoret. Samt renovering af gulv mellem de 2 toiletter i 
rum 1, så vi får elimineret de mange forskellige højder i 
arealet 

 

Indkøb, rengøring og 
kortgivning 

Klara har opsagt sit job som kortlægger, så der skal findes 
en ny kortlægger. Tommy prøve at høre ondagsspillere om 
der er nogen der kender nogen eller selv er interesseret. 
Vedr. indkøb at forbrugsvarer og andet skal vi bive bedre til 
at handle til fordelagtige priser 

 

Evt. Kathrine opfordrer til at vi reklamerer for klubbernes 
arrangementer 
Undervisning for øvede bridgespillere. Interesse afklares, 
BSA laver seddel. 
 

 

Næste møde  4.  marts 2025 kl. 17  

 
 
 


